

“opinion”
«conclusion»

“opinion” means an opinion formed using generally accepted standards of the medical profession.

Interpretation

(3) For the purposes of this section and section 288, inducing an abortion does not include using a drug, device or other means on a female person that is likely to prevent implantation of a fertilized ovum.

Supplying
noxious
things

288. Every one who unlawfully supplies or procures a drug or other noxious thing or an instrument or thing, knowing that it is intended to be used or employed to induce an abortion on a female person, is guilty of an indictable offence and liable to imprisonment for a term not exceeding two years.”

Coming into
force

2. This Act shall come into force on a day to be fixed by order of the Governor in Council.

«santé» S’entend notamment de la santé physique, mentale et psychologique.

«santé»
“health”

Interprétation

(3) Il est précisé, pour l’application du présent article et de l’article 288, que l’utilisation d’un médicament, dispositif ou autre moyen susceptible d’empêcher l’implantation de l’œuf fécondé ne constitue pas un acte de nature à provoquer un avortement.

288. Est coupable d’un acte criminel et passible d’un emprisonnement maximal de deux ans quiconque illégalement fournit ou procure un médicament ou une autre substance délétère, ou un instrument ou une chose, sachant qu’ils sont destinés à être employés ou utilisés pour provoquer un avortement chez une personne du sexe féminin.»

Fourniture de
substances
délétères

2. La présente loi entre en vigueur à la date fixée par décret du gouverneur en conseil.

Entrée en
vigueur